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Referat Tandslet Friskoles bestyrelsesmøde 26/10-2022  

Tilstede: Bo, Kasper, Thomas, Grada, Lisbeth, Lone, Rasmus og Pia  

Lærerrepræsentant: Christa  

Afbud fra: Jane  

1. Dagens sang 

2. Valg af mødeleder og referent 

Pia er mødeleder og Lone er referent 

 

3. Nyt fra skoleledelsen: 

3.1 Status på energioptimering 

Der må ikke tjenes penge op et anlæg. Dog lidt i perioder bare 

bundlinjen rammer nul. 

Der må ikke sættes en mølle op 

Tilbud er hentet hjem på solceller 

Der blev drøftet forskellige muligheder omkring fælles fjernvarme 

løsning i Tandslet – i så fald skal der kun installeres halvdelen af 

solcelleanlægget.  

Der skal indhentes et andet tilbud på optimering af varmesystemet. 

 

3.2 Godkendelse af forretningsorden 

Blev godkendt 2. gang i dag  

 

3.3 Ansøgning til Friskolens Venner (info) 

Der er søgt om 90.000 – 40.000 til møbler til det gamle musiklokale 

50.000 til legepladsen.  

 

4. Nyt fra lærergruppen 

Tak for kage til lærerens dag.  

God stemning. 

Hjemmebesøg til alle i Glitner i år  

 

 

 

 



 

 Classified as Public 

5. Nyt fra formanden 

Der afholdes LUS med Rasmus   

 

6. Nyt fra kasserer 

6.1 Budget 

Thomas gennemgik budget 

Thomas og Pia afholder snarest budgetseminar  

 

7. Nyt fra loppegruppen 

Kasper informerer:  

2. bedste resultat ved årets loppemarked.  

God stemning- Friskolens venner er glade for den nye loppegruppe  

Mange nye forældre blev aktiveret  

 

8. Overgang til elektronisk version af Friskolehåndbog 

Grada fortæller at Friskolehåndbogen endelig er ude. Der er lagt et stort 

stykke arbejde med friskolehåndbogen. Det mangler nu familier, og den kan 

ikke opdateres før næste år. Er det tid til at kigge på en elektronisk løsning. 

Der er dog mange forhindringer i forhold til GDPR-reglerne.  

 

Der blev diskuteret for og imod om muligheden for at få en portal til skolen fx 

Viggo. Der er pt ikke et ønske om en sådan løsning. 

 

Grafisk gruppe snakker nu sammen, og kommer med et oplæg til bestyrelsen 

omkring hvordan håndbogen fremover skal se ud, for at lette det store 

arbejde omkring den.  

 

 

9. EVT 

Thomas og Lisbeth har sent en mail ud til fejegruppen.  

Kasper: Hvordan ser det ud med busserne? – der er ikke tegn på at de bliver 

sparet væk lige nu.  

Grada: Nye rengøringszoner fra denne uge. 
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